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Abstract (en)
The invention relates to a heat and sound insulating panel comprising an insulating layer made of mineral fibres connected by a synthetic resin and
a facing layer constituted by a sheet of glass fibres, characterised in that there is between these two layers a thermo-bonding film, made for example
of polyethylene of low water vapour permeability, which is heat-reactivated, and an aluminium film of a thickness less than or equal to 9 microns, the
aluminium film being stuck to the glass sheet. <??>The panel is used in particular for the insulation of ceilings.

Abstract (fr)
L'invention a traît à un panneau d'isolation thermique et acoustique comportant une couche isolante en fibres minérales liées par une résine
synthétique et une couche parement constituée par un voile en fibres de verre caractérisé en ce qu'entre ces deux couches est associée un film
thermocollant, par exemple en polyéthylène à faible perméabilité à la vapeur d'eau, réactivé à la chaleur, et un film aluminium d'une épaisseur
inférieure ou égale à 9 microns, le film aluminium étant collé au voile de verre. Le panneau sert notamment à l'isolation des plafonds.
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